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Top 10‘.hk’Website Competition 2010 

- Winners Fact Sheet - 

 

企業組 Corporate Group 

 

金獎 Gold Prize 

www.uChannel.hk 

(香港青年協會 The Hong Kong Federation of Youth Groups) 

  

香港青年協會 www.uChannel.hk 於 2008 年成立，以「真正屬於年青人的頻道」為宗旨，創

建網上青年媒體平台，凝聚愛好廣播事業的青少年，共同實現願景及發揮潛能。uChannel.hk

由青年籌辦、策劃及設計，節目內容均環繞青年所關注的事物和興趣。電台現有超過 50 位

節目主持，製作超過 50 個不同類型的節目，當中包括時事、娛樂、潮流、校園、財經、健

康等。網站備受青年歡迎，自開台以來，已累積點擊率超過 3,500 萬，而每週節目下載率高

達 20,000 次。uChannel.hk 成功讓「正能量」傳播至香港社會不同角落。 

Set up by The Hong Kong Federation of Youth Groups in 2008, uChannel.hk is a web-radio, 

providing a platform for young people to develop and hone their interests and skills in 

broadcasting. The channel is hosted and run by young people for young people, focusing 

on topics and issues addressing their concerns, their issues and their interests. With over 

50 young volunteers, more than 50 programmes have been produced over a wide range of 

areas, including news, entertainment, pop culture, campus life, finance and health. Already 

gaining in popularity with more than 35 million hits and a weekly download rate of 20,000, 

uChannel.hk is proving to be a successful endeavour to promote healthy and positive 

messages to the youth of Hong Kong. 

 

http://www.uchannel.hk/
http://www.uchannel.hk/
http://www.uchannel.hk/
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銀獎 Silver Prize 

www.YesStyle.com.hk 

(YesStyle.com Limited) 

 
YesStyle.com.hk 於 2010 年 9 月成立，憑藉 YesAsia.com 累積多年的國際電子商務經驗，

從東京、首爾、台北及香港精心挑選超過 300 個品牌的優質而多元化時裝產品，以網上平台

供應全球超過二百多個國家的顧客選購。YesStyle.com.hk 因應香港顧客的需求，由付款方

式、物流配套措施、宣傳營銷策略至貨幣顯示、社交媒體工具和地區性域名等，度身訂造出

一系列本地化服務。此外，網站覆蓋全球用戶的網上平台，是本地新晉時裝設計師進軍國際

舞台的台階。 

Building on the e-commerce experience of its sister website YesAsia.com, YesStyle.com.hk 

was launched in September 2010. It offers a wide range of high quality fashion and beauty 

products of over 300 fashion brands from Tokyo, Seoul, Taipei and Hong Kong, which are 

selected by in-house stylists to customers from over 200 countries. The website features 

numerous localised services to give Hong Kong customers a better shopping experience. 

From payment methods, logistics, promotions and marketing strategies to pricing, social 

media and country-domain - everything has been specially designed to fit the needs of the 

Hong Kong audience. YesStyle.com.hk also acts as a platform for upcoming local 

designers to connect with potential business partners on an international scale. 

 

銅獎 Bronze Prize 

www.hko.gov.hk ; www.weather.gov.hk 

(香港天文台 Hong Kong Observatory)  

   

http://www.yesstyle.com.hk/
http://www.yesstyle.com.hk/
http://www.yesstyle.com.hk/
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香港天文台網站 (http://www.hko.gov.hk 及 http://www.weather.gov.hk) 設計以人為本，並為

不同群組如學校、長者、遠足人士和漁民等提供一站式專用網頁，亦設有個人化「我的天文

台」定點天氣及閃電定位服務。網站內容豐富，資料更新頻密，並不斷改良以切合時代需要，

可支援流動電話及與主要社交網絡網站建立聯繫。瀏覽數字近 10 年上升近 30 倍，2010 年

高達每日 490 萬。天文台在網站設計和運作備受國際認同，屢獲創新資訊科技、數碼共融及

人氣搜尋等獎項，更代表聯合國世界氣象組織開發及運作「世界天氣信息服務」及「惡劣天

氣信息中心」網站。 

The Hong Kong Observatoryôs website (http://www.hko.gov.hk and 

http://www.weather.gov.hk) is tailor made for users. It provides not only one-stop webpage 

specialised for user groups including school, senior citizen, hiker and fisherman etc, but 

also personalised ‚ MyObservatory ‛  location-based weather service and lightning 

location service. The website is informative and frequently updated. It has been 

continuously enhanced to meet the evolving usersô needs. The website supports mobile 

Internet and establishes linkage with major social networking websites. The visit rate of the 

website rose by about 30 times in the past decade and reached 4.9 millions a day in 2010. 

The Observatoryôs expertise in website design and operation is internationally recognized , 

winning a number of awards including ICT, digital inclusion and most searched awards, as 

well as being entrusted to develop and operate the óWorld Weather Information Serviceô 

and óSevere Weather Information Centreô websites by the United Nationôs World 

Meteorological Organization. 

 

優異獎 Merit Prize (In alphabetical order)  

九巴網站 www.kmb.hk 

（九龍巴士（一九三三）有限公司 Kowloon Motor Bus Co (1933) Ltd） 

   

九巴網站（www.kmb.hk）採用了簡單直接的域名，讓廣大市民更容易記得其網址。它不單

是全港首個備有路線搜尋服務的公共巴士網站，近年更全面革新，增設了業界首創的地圖版

點對點路線搜尋功能，九龍、新界及香港近 400 條九巴路線共 5,000 多個巴士分站的乘車資

料在地圖上一目了然，讓乘客更易、更準確地查閱。網站自推出以來屢獲殊榮。九巴定繼續

致力提升網站表現，務求在內容、技術及設計方面盡善盡美，為香港市民提供全面及豐富的

網上資訊及服務。 

http://www.hko.gov.hk/
http://www.weather.gov.hk/
http://www.hko.gov.hk/
http://www.weather.gov.hk/
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The KMB website (www.kmb.hk) uses an easy-to-remember domain name for the public to 

access. It is Hong Kongôs first public bus website with a bus route search function. It has 

been further enhanced by the introduction of the first map-based point-to-point bus route 

search feature. Information on more than 5,000 bus stops on around 400 bus routes in 

Kowloon, the New Territories and Hong Kong Island can be shown on the map, enabling 

passengers to make faster and more accurate searches. The award-winning KMB website 

aims to provide Hong Kong citizens with the most comprehensive and useful online service 

by optimising the latest internet design and technology. 

 

骷髏會 www.snb.hk 

（商台互動 Commercial Radio Interactive) 

   

snb.hk 骷髏會為商業電台官方網站 881903.com 成立之免費財經社交互動平台，每日發表精

闢的經濟分析及個股研究文章，網羅投資精英及人氣博客撰寫分析報告、投資意見和網誌，

更提供全港獨一無二的網上免費模擬交易系統，為投資者提供一個試煉投資眼光及汲取經驗

的平台，用戶更可發表個人投資網誌，以互動模式分享及交流投資心得。骷髏會希望透過這

個社交互動平台吸納及匯聚對投資有獨到心得和見解的本地年青精英，以「宣揚價值，投資

致富」的理念為方向，將價值投資推廣成香港投資風氣。 

 

snb.hk - Skull and Bones - is a free and unique finance-oriented social networking platform 

established by 881903.com, the official website of Commercial Radio. Focusing on young 

and professional investors, not only does this platform provide analysis of stocks, 

investment and financial market insights; it is also the one-and-only integrated interactive 

online platform in Hong Kong which offers a free and safe environment for the investment 

community to practice trading strategies before real investing, share and develop insights, 

thus improve financial management skills and learn interactively from other investors and 

finance bloggers. By drawing the local young financial elites together with this online 

platform, snb.hk aims to promote the concept of value investment and to create a new 

investment climate in Hong Kong. 

 

http://www.kmb.hk/
http://www.snb.hk/
http://www.snb.hk/
http://www.snb.hk/
http://www.snb.hk/
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中小企組 SME Group 

 

金獎 Gold Prize  

iMusic.hk 

(Nasthon Systems Ltd.) 

  

iMusic.hk（中文域名：音樂人.hk）成立於 2008 年，是一個以香港為基地的 Web 2.0 音樂

社交網站。iMusic.hk 讓音樂人透過互聯網發表自己的音樂作品予全世界。用戶可以上載自己

的音樂作品（原創歌曲、翻唱歌曲、樂器演奏、Band），讓其他用戶分享，評分或收藏，其

中「原創音樂」會有更多曝光率，用意是推動原創音樂，令香港的音樂更多元化。網站並會

計算音樂作品的播放次數、收藏次數、用戶評分等準則，建構每日、每月及每年的歌曲排行

榜（Chart），讓用戶可以享用到高質素的音樂。iMusic 提供一個有力的網上宣傳渠道予音樂

人，希望透過音樂人的集體創作及與聽眾的互動，建立一個多元化兼具香港特色的 Web2.0

音樂社區。 

iMusic.hk (Chinese domain: 音樂人.hk), launched in 2008, is a Hong Kong based social 

website for the discovery and promotion of new music and emerging artists. Artists can 

upload their music (Original music, Cover music, Solo, Band...) to the website and share it 

with other members by streaming or offering free download. Listeners or fans can interact 

with artists and each other by sharing music recommendations, playlists and rating music. 

It categorised music into various sections. The óOriginal Music sectionô has the greatest 

exposure so as to encourage original music creations. In addition, iMusic.hk provides daily, 

monthly and yearly music Chart to help members to discover high quality music. It offers 

musicians an online channel to reach fans and promote their music, aiming to develop an 

innovative music community with óHong Kong Cultureô by encouraging music creations and 

members interaction. 

 

http://www.imusic.hk/
http://www.imusic.hk/
http://www.imusic.hk/
http://www.imusic.hk/
http://www.imusic.hk/
http://www.imusic.hk/
http://www.imusic.hk/
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銀 獎 及 最 佳 新 晉 .hk 網 站 獎 Silver Prize & Best New ó.hkô Website Award - 

www.livinginconflict.hk 

（無國界醫生 Médecins Sans Frontières） 

  
無國界醫生於 2010 年 9 月推出 www.livinginconflict.hk 專題網站「『衝突‧求生』你可活過

來嗎？」，透過互動電腦動畫和仿真音效，帶領香港市民走進衝突最前線，親身體驗兩個改篇

自真人真事的前線故事。每年，無數人在世界各地的武裝衝突中受傷或死去。平民佔了大部

分的傷亡人數。衝突摧毀了平常人的生活，無國界醫生則努力不懈地為最有需要的人提供援

助。在這個互動體驗中，你可以選擇成為一位居住在非洲剛果民主共和國的母親，或一位在

加沙工作的外科醫生，在武裝衝突中的兩難情況下選擇求生的出路。網站推出後已有近萬名

市民登記，成為無國界醫生的推動者，利用「救援行動包」認識和支持其全球救援工作。 

Médecins Sans Frontières (MSF) launched their thematic website www.livinginconflict.hk - 

ó‚Living in Conflict‛- Would you survive?ô in September 2010. With the interactive 

animations and live sound effects, they bring the Hong Kong citizens to the frontline of 

armed conflict to experience two adapted real stories. Every year, thousands are wounded 

or die in armed conflict around the world. Civilians account for the vast majority of the 

casualties. The lives of ordinary people are suddenly shattered by war. MSF works 

tirelessly to provide aid to those who need it most. In the interactive stories, you can put 

yourself into the shoes of a mother in the Democratic Republic of Congo or a Surgeon in 

Gaza and make survival choices for them. Near 10,000 citizens has signed up as the MSF 

activists on the website to support the global relief work of MSF with the help of the activist 

pack. 

 

銅獎 Bronze Prize 

香港創意交易平台 www.anyidea.hk  

(Anyidea Company) 

 

http://www.livinginconflict.hk/
http://www.livinginconflict.hk/
http://www.livinginconflict.hk/
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Anyidea.hk 香港創意交易平台是香港唯一的創意設計交易平台，讓設計師及客戶透過互聯

網，使用嶄新的投標運作方式各取所需，達至雙贏。Anyidea.hk 已營運五年，設計師會員已

超過 4,000 人，中小企客戶逾 1000 名，完成的交易接近 600 多宗，成為香港最大最活躍的

設計師網站，備受香港設計師及中小企歡迎。Anyidea.hk 革命性的概念改變了一如以往的設

計市場運作模式，令客戶和設計師之間可更有效地完成設計創作。Anyidea.hk 的嶄新概念的

成功實踐，令香港的創意產業有了新的發展。 

Anyidea.hk - the exchange platform for creativity - provides an efficient and professional 

e-platform where clients are privileged to set the bidding price for their tasks. This is a 

revolutionary design service which put clients and designers into a win-win situation. It has 

been established for five years, supported by 4,000 designer members and 1,000 SME 

clients with over 600 transactions done. It is a popular website among designers and 

businessmen. Its brand new business model speeds up the traditional timeline and 

represents a new development for creative business. 

 

優異獎 Merit Prize (In alphabetical order)  

香港討論區 www.discuss.com.hk 

（Networld Technology Ltd） 

   

《香港討論區》discuss.com.hk 於 2003 年成立，網站會員人數超過 197 萬，著力為香港人

提供一個多樣化的討論平台，讓大家分享生活資訊及發表意見。根據網絡流量分析公司 Alexa

及 Google 分析的評級，《香港討論區》每月瀏覽頁次驚人，超逾 4 億 1 千萬，在香港最高訪

客流量的網站排名中長期高踞前五名，更是當中唯一由港人創立及發展的網站，是香港人流

最高的本土網站，是 No.1 香港網站。  

 

Established in 2003 and has over 1.97 million members, discuss.com.hk becomes the 

No.1 most visited local website. In past years, Discuss.com.hk spared no effort in providing 

a diversified forum platform for Hong Kong citizens to share, express and discuss. 

According to Web Information Company Alexa and Google Analyticsô data, the number of 

discuss.com.hkôs pageview is astonishing, that exceeds 410 million per month. The forum 

is ranked within the top 5 most viewed websites in Hong Kong and is the only website 

which is established and managed solely by Hong Kong people among the top 5. 

http://www.anyidea.hk/
http://www.anyidea.hk/
http://www.anyidea.hk/
http://www.anyidea.hk/
http://www.anyidea.hk/
http://www.discuss.com.hk/
http://www.discuss.com.hk/
http://www.discuss.com.hk/
http://www.discuss.com.hk/
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《Price》www.price.com.hk 

（Networld Technology Ltd） 

   

《Price》price.com.hk 是一個電子產品格價及資訊網站，提供手提電話、遊戲、電腦、家庭

電器等等電子產品資料、不同商戶的售價及用家評價等。本著「價格至新，產品至齊」的理

念，《Price》於同類型網站中擁有最高瀏覽率，是本地 No. 1 電子產品格價網站，可見用家

對《Price》的支持。《Price》曾榮獲「2008 Google Adsense 年度創新大獎」，進一步肯定了

《Price》的市場地位。 

Price.com.hk is an informative price comparison portal for electronic products, including 

mobile phones, games, electronic appliances, computers, usersô comments and latest 

price reviews. It provides trustworthy product information, usersô comments and latest price 

reviews for digital savvy users. Price.com.hk proves to be No.1 electronic products price 

comparison portal in Hong Kong with the philosophy of ñmost updated prices and largest 

online cataloguesò by providing a wide range of product categories. It has the highest view 

rate among the electronic product price information websites in Hong Kong. In 2008, 

price.com.hk was honoured ñInnovation Awardò by Google AdSense Hong Kong, which 

further recognises its market position. 

http://www.price.com.hk/
http://www.price.com.hk/
http://www.price.com.hk/
http://www.price.com.hk/

